
RADA ŠKOLY dne 3. 4. 2023 v 15,00 hod. sborovna budovy SPŠ strojnické, školy hl. m. Prahy 

Seznam zúčastněných: 

1. Mgr. Kateřina Týčová 

2. Ing. Eva Landkammerová - zapisovatel 

3. Mgr. Martin Motl 

4. Ing. Pavlína Třešňáková, Ph.D. 

5. Mgr. Petr Vlasák - omluven 

6. Ing. Petr Šimáček 

7. Ing. Miroslav Žilka CSc. 

 

 

Program: 

• Informace ŘŠ – 480 žáků, 83 zam., 63 učitelů, žádost o navýšení na předpoklad 540 žáků 

(max. kapacita), spec. učebny, nedostatek kmenových, bude 20 tříd (průměrně 28 žáků), RVP, 

TP dodržovány, hospitace, ŘV na přijímací zkoušky, květen praxe a ústní část MZ, exkurze, 

podněty a finance z RR, hodně částečných úvazků – rozvrhové změny, i kvůli rodičům žáků 

(natahování rozvrhu), vzdělávání učitelů – školení (placená), využívání moderních způsobů a 

technologií, rekonstrukce elektro budovy školy, v létě rekonstrukce sociál. zařízení, havárie 

dešťové kanalizace, historické reliéfy, běžné nákupy, FRIM 6 mil. Kč pro investice, průběžně 

přidělovány investice MHMP, 4 mil. Kč pro koncové odměny zaměstnanců, soutěže první 

místo Autodesk, Sollertia, schvalování ŠŘ v minulosti, cca 300  (max. 32 žáků /třída) – bez 2. 

kola přijímacího řízení, žákovský parlament, od září zvýšení osobního ohodnocení 

dlouhodobým učitelům pracujícím nad rámec povinností, covid (psychické problémy dětí i 

učitelů, dopady omezení), úpravy ŠŘ – streamování hodin pro rodiče (nelze GDPR), používání 

mobilů ve škole, nikoliv zneužívání, sluchátka, chytré hodinky, 24. 5. 2023 slavnostní 

kolaudace, 6 mil. na dovybavení v souvislosti s elektro, moodle pro elektronický materiál, 

komunikace s předsedou výboru – např. byty pro učitele, hřiště pro školy (příspěvek) 

• Diskuze – učitelé, srovnání platů 

• Volba předsedy RŠ – návrh a hlasování, předsedkyní zvolena Mgr. Kateřina Týčová 

(dvoukolové hlasování) 

• Jednací řád RŠ jednomyslně schválen 

• Komunikace RŠ přes komunikační platformu MS Teams, popř. Discord, s vedením školy pouze 

emailem, se školním parlamentem kopie emailu – odsouhlaseno jednomyslně 

• Diskuze – schválení budoucího školního řádu, ve kterém bude implementováno zákaz 

mobilních telefonů, rušička 

• Diskuze – streamování hodin, nahrávání materiálů např. na MOODLE  


